
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT 

PROCES VERBAL 
al ~edintei ordinare a Consiliului Judetean Neamt 

din 19 decembrie 2019, ora 14:00 

Lucrarile ~edintei sunt conduse de domnul pre~edinte Ionel Arsene. La ~edinta 
participa de drept secretarul general judetului, precum ~i ~efii serviciilor de specialitate 
din cadrul Consiliului Judetean. 

Domnul Ionel Arsene - Doamnelor ~i domnilor consilieri, permiteti-mi sa declar 
deschise lucrarile ~edintei ordinare a Consiliului Judetean Neamt pentru care ati fost 
convocati 'in conformitate cu prevederile Ordonantei de Urgenta a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul administrativ. 

A. La ~edinta absenteaza urmatorii consilieri judeteni: domnul Laurentiu
Cristinel Dulama, domnul Vasile Baciu ~i domnul Lucaci Gabriel. 

Constatand ca la aceasta ~edinta sunt prezenti 30 consilieri judeteni din totalul de 
33 consilieri In functie, declar ~edinta ca fiind legal constituita. 

B. In conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare 
continutul procesului-verbal al ~edintei desra~urata In data de 11 decembrie 2019. 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,1mpotriva"? 
Se abtine cineva? 

' 
Cu 16 voturi ,,pentru" (Arsene lonel, Afloari Mihai, Andoni Drago~-Nicolae, 

Apostoae Ilie, Boaca Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Cosma Florin-Mihai, 
Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pu~ca~u Neculai, Radu 
Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian) ~i 14 abtineri (Acatrinei Dumitru, Aciocarlanoae Aurel, 
Agaleanu Comeliu-Lucian, Azoitei Lacramioara, Banu Gabriela, Buhu~anu Bogdan, 
Ciudin Mircea, Dumitra~cu Dionisie, Hop~a Florin-Adrian, lsciuc Mihaela-Elena, 
Nechita Marius Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu 
Cristian), procesul verbal a fost aprobat. 

C. Ordinea de zi propusa pentru aceasta ~edinta este cea publicata In presa ~i 
comunicata ~i dumneavoastra: 

l .Aprobarea temelor de proiectare aferente unor obiective de investitii de interes 
judetean; 
2. Modificarea statului de functii al Teatrului Tineretului Piatra Neamt; 
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3. Emiterea avizului consultativ pentru Planul anual de actiune privind serviciile 
sociale administrate ~i finantate din bugetul Comunei Tarcau pentru anul 2020; 
4. Emiterea avizului consultativ pentru Planul anual de actiune privind serviciile 
sociale administrate ~i finantate din bugetul Comunei Dobreni pentru anul 2020; 
5. Aprobarea executiei bugetare la data de 3 decembrie 2019; 
6. Aprobarea documentatiei tehnico-economice pentru un obiectiv de investi!ii de 
interes public judetean; 
7. Aprobarea documentatiilor tehnico-economice pentru unele obiective de investi!ii 
de interes public judetean; 
8. Aprobarea suplimentarii numarului de posturi finantate de la bugetul de stat pentru 
personalul neclerical apaf!inand cultelor religioase recunoscute din Romania; 
9. Modificarea Hotararii Consiliului Judetean Neamt nr.307/2018 privind aprobarea 
unui acord de asociere cu Comuna Ceahlau In vederea asigurarii unor servicii medicale 
~i sociale; 
10. Modificarea Hotararii Consiliului Judetean Neamt nr.202/2019 privind aprobarea 
unui acord de asociere cu Comuna Agapia pentru finantarea In comun a unei activitati 
de interes public judetean; 
11. Diverse. 

Fata de ordinea de zi initiala, propun suplimentarea acesteia cu 9 proiecte de 
hotarare, ~i anume: 
1. Modificarea statului de functii al Complexului Muzeal Judetean Neamt; 
2. Aprobarea retelei ~colare de lnvatamant special pentru anul ~colar 2020-2021; 
3. Modificarea ~i completarea Hotararii Consiliului Judetean Neamt nr.36/2018 privind 
atribuirea ~i lncheierea contractului ,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitati 
componente ale serviciului de salubrizare a unitatilor administrativ-teritoriale membre ale 
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara ,,ECONEAMT' din Zona 2, Judetul Neamt; 
4. Modificarea ~i completarea Hotararii Consiliului Judetean Neamt nr.3/2017 privind 
atribuirea ~i lncheierea contractului ,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitati 
componente ale serviciului de salubrizare a unitatilor administrativ-teritoriale membre ale 
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara ,,ECONEAMT" din Zona 3, Judetul Neamt; 
5. Modificarea ~i completarea Hotararii Consiliului Judetean Neamt nr.265/2016 privind 
atribuirea ~i lncheierea contractului ,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitati 
componente ale serviciului de salubrizare a unitatilor administrativ-teritoriale membre ale 
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara ,,ECONEAMT" din Zona 4, Judetul Neamt; 
6. Aprobarea modificarii tarifelor vizand activitatea de eliminare a de~eurilor la Depozitul 
judetean de de~euri nepericuloase Girov; 
7. Prelungirea procedurii de acordare a unui ajutor individual de minimis In favoarea 
Societatii Comerciale DRUPO NEAMT S.A; 
8. Modificarea unor hotarari ale Consiliului Judetean Neamt , ' 
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9. Modificarea Hotararii Consiliului Judetean Neamt nr.220/2018 pentru avizarea 
comisiilor de concurs/examen, respectiv a comisiilor de solutionare a contestatiilor pentru 
ocuparea functiilor de director medical ~i director de ingrijiri din cadrul Spitalului 
Judetean de Urgenta Piatra Neamt, transmise dumneavoastra in timp util ~i dezbatute in 
comisiile de specialitate. 

Propun ca cele 9 proiecte de hotarare suplimentare sa fie analizate la punctele 11-
19 de pe ordinea de zi, inaintea punctului ,,Diverse", care va fi renumerotat. 

De asemenea, v-au fost transmise un numar de 9 rapoarte ~i informari, spre a fi 
anal izate la punctul ,,Di verse". 

Supun la vot propunerea de suplimentare a proiectului ordinii de zi : 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,impotri va"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi "pentru", suplimentarea ordinii de zi a fost aprobata. 
Supun la vot proiectul ordinii de zi: 
Cine este ,, pentru"? 
Cine este ,,lmpotriva"? 
Se abtine cineva? 

' 
Cu 30 voturi "pentru", ordinea de zi a fost aprobata. 
D. inainte de a trece la primul punct, secretarul general al j udetului dore~te sa faca 

o prec1zare. 
Doamna Daniela Soroceanu: In conformitate cu prevederile Ordonantei de Urgenta 

a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, daca aveti un interes personal in 
problemele supuse dezbaterii ~i votului de astazi, aveti obligatia sa anuntati la inceputul 
~edintei. Hotararile adoptate cu nerespectarea acestor dispozitii legale sunt nule de drept. 

Domnul Eduard Cordueanu -Nu o sa votez la proiectele: XIII (Proiectul de hotarare 
pentru modificarea ~i completarea Hotararii Consiliului J udetean Neamt nr.36/2018 
privind atribuirea ~i 1ncheierea contractului ,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor 
activitati componente ale serviciului de salubrizare a unitatilor administrativ-teritoriale 
membre ale Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara ,,ECONEAMT" din Zona 2, Judetul 
Neamt), XIV (Proiectul de hotarare pentru modificarea ~i completarea Hotararii 
Consiliului Judetean Neamt nr.3/2017 privind atribuirea ~i 1ncheierea contractului 
,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitati componente ale serviciului de 
salubrizare a unitatilor administrativ-teritoriale membre ale Asociatiei de Dezvoltare 
Intercomunitara ,,ECONEAMT" din Zona 3, Judetul Neamt), XV (Proiectul de hotarare 
pentru modificarea ~i completarea Hotararii Consiliului Judetean Neamt nr.265/2016 
privind atribuirea ~i incheierea contractului ,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor 
activitati componente ale serviciului de salubrizare a unitatilor administrativ-teritoriale 
membre ale Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara ,,ECONEAMT" din Zona 4, Judetul 
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Neam!), XVI (Proiect de hotarare privind modificarea tarifelor vizand activitatea de 
eliminare a de~eurilor la Depozitul judetean de de~euri nepericuloase Girov). 

Domnul Cristian Ungurianu - Nu-mi exprim optiunea de vot la punctul XVII 
(Proiectul de hotarare privind prelungirea procedurii de acordare a unui ajutor individual 
de minimis in favoarea Societatii Comerciale DRUPO NEAMT S.A.). 

Domnul Ionel Arsene - Da de ce? 
Domnul Cristian Ungurianu - Interes personal. 
Domnul Ionel Arsene - Ah, da? 
Domnul Dionisie Dumitra~cu - Domnule pre~edinte, nu particip la vot la proiectul 

de hotarare V (Proiectul de hotarare privind aprobarea executiei bugetare la data de 3 
decembrie 2019). 

Domnul Ionel Arsene - Domnule Stavarache, dumneavoasta de ce nu mergeti la 
sedintele de AGA de la DRUPO? 
' ' 

Domnul Valentin Constantin Stavarache - Daca le pun in aceea~i zi ~i la aceea~i 
ora? 

Domnul lonel Arsene - Nu e la aceesi ora. 
' 

Domnul Valentin Constantin Stavarache -Au mutat de ieri ora. 
Domnul Ionel Arsene -Daca nu mergeti nici data viitoare o sa fac proiect de hotarare 

sa va schimbam. 

de zi. 

Dornnul Valentin Constantin Stavarache - Am fost la doua, dornnule pre~edinte. 
Domnul Radu Tudorel - Ai fost la doua si n-ai votat la niciuna. 

' 
Dornnul Valentin Constantin Stavarache - N-am votat? 
Dornnul Ionel Arsene- Daca nu mai sunt alte interventii propun sa intram In ordinea 

I. Proiect de hotarare privind privind aprobarea temelor de proiectare 
aferente unor obiective de investitii de interes judetean. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisii le sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabil; 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil; 
Domnul Aurel Aciocarlanoae - comisia urbanism -aviz favorabil ; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - aviz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,1mpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi "pentru" hotararea a fost adoptata . 

II. Proiect de hotarare privind modificarea statului de functii al Teatrului 
Tineretului Piatra Neamt. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisii le sa prezinte avizele la acest proiect: 
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Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget- aviz favorabil; 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - aviz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene -Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,1mpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi "pentru", hotararea a fost adoptata. 

III. Proiect de hotarare cu privire Ia emiterea avizului consultativ pentru 
Planul anual de actiune privind serviciile sociale administrate ~i finantate din bugetul 
Comunei Tarcau pentru anul 2020. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget- aviz favorabil; 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil; 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene -Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,lmpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi "pentru" hotararea a fost adoptata . 

IV. Proiect de hotarare cu privire la emiterea avizului consultativ pentru 
Planul anual de actiune privind serviciile sociale administrate ~i finantate din bugetul 
Comunei Dobreni pentru anul 2020. 

Domnul Ione! Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabil; 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil; 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabi l; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene -Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,1mpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi "pentru" hotararea a fost adoptata. 

V. Proiect de hotarare privind aprobarea executiei bugetare la data de 3 
decembrie 2019. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
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Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabil ; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,!mpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 16 voturi ,,pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Drago~-Nicolae, 

Apostoae Ilie, Boaca Dan, Bourceanu Adrian, Cosma Florin-Mihai, Corduneanu Eduard 
Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pu~ca~u Neculai, Radu 
Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian), 13 abtineri (Acatrinei Dumitru, Aciocarlanoae Aurel, 
Agaleanu Corneliu-Lucian, Azoitei Lacramioara, Banu Gabriela, Buhu~anu Bogdan, 
Ciudin Mircea, Hop~a Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, 
Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian) ~1 o 
neparticipare la vot (Dumitra~cu Dionisie ), hotararea nu a fost adoptata. 

VI. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice 
pentru un obiectiv de investitii de interes public judetean. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabil; 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil; 
Domnul Aurel Aciocarlanoae - comisia urbanism -aviz favorabil; 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura- aviz favorabil ; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisiajuridica- aviz favorabi l. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,lmpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 16 voturi ,,pentru" (Arsene Ione!, Afloari Mihai, Andoni Drago~-Nicolae, 

Apostoae Ilie, Boaca Dan, Bourceanu Adrian, Cosma Florin-Mihai, Corduneanu Eduard 
Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pu~ca~u Neculai, Radu 
Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian) ~ i 14 abtineri (Acatrinei Dumitru, Aciocarlanoae Aurel, 
Agaleanu Corneliu-Lucian, Azoitei Lacramioara, Banu Gabriela, Buhu~anu Bogdan, 
Ciudin Mircea, Dumitra~cu Dionisie, Hop~a Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita 
Marius Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian, 
hotararea a fost adoptata. 

VII. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiilor tehnico
economice pentru unele obiective de investitii de interes public judetean. 

Domnul Ione! Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget- aviz favorabil; 
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Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil; 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil; 
Domnul Aurel Aciocarlanoae - comisia urbanism -aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,impotriva"? 
Se abtinecineva? 
Cu 30 voturi "pentru" hotararea a fost adoptata. 

VIII. Proiect de hotarare privind aprobarea suplimentarii numarului de 
posturi finantate de la bugetul de stat pentru personalul neclerical apartinand 
cultelor religioase recunoscute din Romania. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil; 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget- aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,impotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi "pentru" hotararea a fost adoptata. 

IX. Proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului Judetean 
Neamt nr. 307/2018 privind aprobarea unui acord de asociere cu Comuna Ceahlau 
in vederea asigurarii unor servicii medicale ~i sociale. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget- aviz favorabil; 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil; 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,impotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi "pentru" hotararea a fost adoptata. 

X. Proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului Judetean 
Neamt nr.202/2019 privind aprobarea unui acord de asociere cu Comuna Agapia 
pentru finantarea in comun a unei activitati de interes public judetean. 
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Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget- aviz favorabil; 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil; 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisiajuridica- aviz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vat proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,!mpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi "pentru" hotararea a fost adoptata. 

XI. Proiect de hotarare privind modificarea statului de functii al Complexului 
Muzeal Judetean Neamt. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget- aviz favorabil; 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene -Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,lmpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi "pentru" hotararea a fost adoptata. 

XII. Proiect de hotarare privind aprobarea retelei ~colare de invajamant 
special pentru anul ~colar 2020-2021. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget- aviz favorabil; 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil ; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - aviz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene -Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,1mpotriva"? 
Se abtinecineva? 
Cu 30 voturi "pentru" hotararea a fost adoptata. 

XIII. Proiect de hotarare pentru modificarea ~i completarea Hotararii 
Consiliului Judetean Neamt nr. 36/2018 privind atribuirea ~i incheierea contractului 
,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitati componente ale serviciului de 
salubrizare a unitatilor administrativ-teritoriale membre ale Asociatiei de 

' ' 
Dezvoltare Intercomunitara ,,ECONEAMT" din Zona 2, Judetul Neamt. 
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Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil; 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabil; 
Domnul Aurel Aciocarlanoae - comisia urbanism -aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - aviz favorabil. 
Domnul Ione! Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare ~i vreau sa va spun ca 

aici se va intra in infringement ~i cei care nu voteaza, 1-am auzit ieri pe domnul prim 
ministru Ludovic Orban, pentru ca nici eu nu ~tiam. 

Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,!mpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 13 voturi ,,pentru" (Arsene Ione!, Afloari Mihai, Andoni Drago~-Nicolae, 

Apostoae Ilie, Boaca Dan, Bourceanu Adrian, Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, 
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pu~ca~u Neculai, Radu Tudorel), 16 
abtineri (Acatrinei Dumitru, Aciocarlanoae Aurel, Agaleanu Corneliu-Lucian, Azoitei 
Lacramioara, Banu Gabriela, Buhu~anu Bogdan, Ciudin Mircea, Dumitra~cu Dionisie, 
Hop~a Florin Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Asaftei Ion, Luca Iulian, Ungurianu Cristian) ~i o 
neparticipare la vot (Corduneanu Eduard), hotararea nu a fost adoptata. 

XIV. Proiect de hotarare pentru modificarea ~i completarea Hotararii 
Consiliului Judetean Neamt nr.3/2017 privind atribuirea ~i incheierea contractului 
,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitati componente ale serviciului de 
salubrizare a unitatilor administrativ-teritoriale membre ale Asociatiei de Dezvoltare , , 
Intercomunitara ,,ECONEAMT" din Zona 3, Judetul Neamt. 

Domnul Ione! Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil; 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabil; 
Domnul Aurel Aciocarlanoae - comisia urbanism -aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisiajuridica - aviz favorabil. 
Domnul Ione! Arsene -Supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,1mpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 13 voturi ,,pentru" (Arsene lone!, Afloari Mihai, Andoni Drago~-Nicolae, 

Apostoae Ilie, Boaca Dan, Bourceanu Adrian, Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, 
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pu~ca~u Neculai, Radu Tudorel), 16 
abtineri (Acatrinei Dumitru, Aciocarlanoae Aurel, Agaleanu Corneliu-Lucian, Azoitei 
Lacramioara, Banu Gabriela, Buhu~anu Bogdan, Ciudin Mircea, Dumitra~cu Dionisie, 
Hop~a Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin 

9 



Constantin, Stoica Mihai-Doru, Asaftei Ion, Luca Iulian, Ungurianu Cristian) ~1 o 
neparticipare la vot (Corduneanu Eduard), hotararea nu a fost adoptata. 

XV. Proiect de hotarare pentru modificarea ~i completarea Hotararii 
Consiliului Judetean Neamt nr.265/2016 privind atribuirea ~i incheierea contractului 
,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitati componente ale serviciului de 
salubrizare a unitatilor administrativ-teritoriale membre ale Asociatiei de Dezvoltare 

' ' 
Intercomunitara ,,ECONEAMT" din Zona 4, Judetul Neamt. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil; 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabi l; 
Domnul Aurel Aciocarlanoae - comisia urbanism -aviz favorabi l; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisiajuridica- aviz favorabi l. 
Domnul Ionel Arsene -Supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,!mpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 13 voturi ,,pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Drago~-Nicolae, 

Apostoae Ilie, Boaca Dan, Bourceanu Adrian, Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, 
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pu~ca~u Neculai, Radu Tudorel), 16 
abtineri (Acatrinei Dumitru, Aciocarlanoae Aurel, Agaleanu Corneliu-Lucian, Azoitei 
Lacramioara, Banu Gabriela, Buhu~anu Bogdan, Ciudin Mircea, Dumitra~cu Dionisie, 
Hop~a Florin Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Asaftei Ion, Luca Iulian, Ungurianu Cristian) ~ i o 
neparticipare la vat (Corduneanu Eduard), hotararea nu a fost adoptata. 

XVI. Proiect de hotarare privind modificarea tarifelor vizand activitatea de 
eliminare a de~eurilor la Depozitul judetean de de~euri nepericuloase Girov. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil; 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabil; 
Domnul Aurel Aciocarlanoae - comisia urbanism -aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisiajuridica- aviz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vat proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,impotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 13 voturi ,,pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Drago~-Nicolae, 

Apostoae Ilie, Boaca Dan, Bourceanu Adrian, Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, 
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pu~ca~u Neculai, Radu Tudorel), 16 
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abtineri (Acatrinei Dumitru, Aciocarlanoae Aurel, Agaleanu Corneliu-Lucian, Azoitei 
Lacramioara, Banu Gabriela, Buhu~anu Bogdan, Ciudin Mircea, Dumitra~cu Dionisie, 
Hop~a Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Asaftei Ion, Luca lulian, Ungurianu Cristian) ~i o 
neparticipare la vot (Corduneanu Eduard), hotararea nu a fost adoptata. 

XVJI. Proiect de hotarare privind prelungirea procedurii de acordare a unui 
ajutor individual de minimis in favoarea Societatii Comerciale DRUPO NEAMT 
S.A. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabil; 
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,1mpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 16 voturi ,,pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Drago~-Nicolae, 

Apostoae Ilie, Boaca Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Cosma Florin-Mihai, 
Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pu~ca~u Neculai, Radu 
Tudorel, Asaftei Ion, Luca lulian), 13 abtineri (Acatrinei Dumitru, Aciocarlanoae Aurel, 
Agaleanu Corneliu-Lucian, Azoitei Lacramioara, Banu Gabriela, Buhu~anu Bogdan, 
Ciudin Mircea, Dumitra~cu Dionisie, Hop~a Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, 
Nechita Marius Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru) ~1 o 
neparticipare la vot (Ungurianu Cristian), hotararea nu a fost adoptata. 

XVIII. Proiect de hotarare privind modificarea unor hotarari ale Consiliului 
Judetean Neamt. 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Neculai Pu~ca~u - comisia buget - aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,impotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi ,,pentru" hotararea a fost adoptata. 

XIX. Proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului Judetean 
Neamt nr. 220/2018 privind avizarea comisiilor de concurs/examen, respectiv a 
comisiilor de solutionare a contestatiilor pentru ocuparea functiilor de director 
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medical ~i director de ingrijiri din cadrul Spitalului Judetean de Urgenta Piatra 
Neamt. , 

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sa prezinte avizele la acest proiect: 
Domnul Radu Tudorel - comisia cultura - aviz favorabil; 
Domnul Adrian Bourceanu - comisia j uridica - a viz favorabil. 
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotarare: 
Cine este ,,pentru"? 
Cine este ,,lmpotriva"? 
Se abtine cineva? 
Cu 30 voturi ,,pentru" hotararea a fost adoptata. 

XX. Diverse: 
A. lnformare privind cheltuielile efectuate de Consiliul Judetean Neamt in cadrul 

vizitei de documentare dedicate corpului diplomatic acreditat in Romania, 12-
13 octombrie 2019. 
Raportor: domnul Ione! Arsene, pre~edintele Consiliului Judetean Neam! 
N-ati fost? , 
Domnul Mihai-Doru Stoica -Nu ne-a invitat nimeni. 
Domnul Florin-Adrian Hop~a - La niciun eveniment. 
Domnul Ionel Arsene - Ia sa-i invitati de acum ~i pe domnii consilieri judeteni de la 

PNL! 
Domnul Valentin Constantin Stavarache- Lasati ca de acum o sa ne autoinvitam 

n01. 
B. Informare privind cheltuielile efectuate de Consiliul Judetean Neamt in cadrul 

Targului International de Turism World Travel Market, Londra (Marea 
Britanie), 4-6 noiembrie 2019. 
Raportor: domnul Ione! Arsene, pre~edintele Consiliului Judetean Neamt 
A veti informarea, da? Intrebari, discutii? Deci nu sunt probleme. 

C. Informare privind cheltuielile efectuate de Consiliul Judetean Neamt in cadrul 
evenimentului Tlirgului de Turism al Romliniei, edifia a 42-a, din perioada 14-
17 noiembrie 2019. 
Raportor: domnul Ionel Arsene, pre~edintele Consiliului Judetean Neamt 
La fel aveti !ntrebari? Baietii ace~tia din fotografii sunt de-ai lui Mihai Stoica. 
Domnul Valentin Stavarache- Aceea~i oameni. 
Domnul Ion el Arsene -$i ziceati ca nu sunteti implicati ! 
Domnul Mihai Doru Stoica -Suntem implicati dar nu suntem invitati. Calitatea de 

sponsor o ~tim. · 
Domnul Valentin Constantin Stavarache - Era bine pentru ca mai vorbeam ~i noi 

engleza. 
Domnul Ionel Arsene-Normal ca le-au votat! 
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D. Informare privind cheltuielile efectuate de Consiliul Judetean Neamt in cadrul 
Targului International de Turism Tour and Travel, Var~ovia (Polonia), 21-23 
noiembrie 2019. 
Raportor: domnul Ionel Arsene, pre~edintele Consiliului Judetean Neamt 
Domnul Ionel Arsene - Domnule Aciocarlanoae la anul acolo veti merge! 
Domnul Neculai Pu~ca~u - Din obi~nuinta cei din opozitie (neinteligibi l) de aia ~i 

voteaza ( neinteligi bi I). 
Domnul Ionel Arsene- Dar ati avut reprezentant la targuri: domnul Agaleanu! Sunt 

sigur ca v-a informat! 
Domnul Florin Adrian Hop~a - Dar nu ~tiu daca a fost la Var~ovia. 
Domnul Lucian Corneliu Agaleanu - La Londra, domnule pre~edinte, da! 
Domnul Florin Adrian Hop~a- A fost 'in calitate de consilier judetean, nu de 

membru PNL. 
Domnul Ionel Arsene- delegatia a fost de la Consiliul Judetean, domnule Hop~a nu 

de la PNL. 
Domnul Florin Adrian Hop~a- Daca era o solicitare o spuneati 'in plen. 
Domnul Ionel Arsene -Trecem la urmatoarea informare: 

E. Informare privind cheltuielile efectuate de Consiliul Judetean Neamt in cadrul 
evenimentului Ziua NationaHi a Romaniei la Londra, 27-30 noiembrie 2019. 
Raportor: domnul Ionel Arsene, pre~edintele Consiliului Judetean Neamt 
Au fost 2 vicepre~edinti , domnul Agaleanu, dumnul Luca, chiar a fost un eveniment 

frumos, ma duceam ~i eu sa ~ti ti daca nu aveam treaba. 
Domnul Dumitru Acatrinei - Am avut reprezentanti. 
Domnul Aurel Aciocarlanoae - Era bine daca trimiteati niste oameni de afaceri. , , 
Domnul Ionel Arsene - Acolo nu este targ de bussiness. Era Ziua Nationala a 

Romaniei ! Ce sa faca oamenii de afaceri? 
Domnul Neculai Pu~ca~u - Macar pentru asta puteau vota proiectele de hotarare! 

F. Raport privind participarea la evenimentul Targul International de Turism 
World Travel Market, Londra (Marea Britanie), 4-6 noiembrie 2019 
Raportor: domnul Ione! Arsene, pre~edintele Consiliului Judetean Neamt 

G. Raport privind participarea la evenimentul Targul International de Turism 
Tour and Travel, Var~ovia (Polonia), 21-23 noiembrie 2019; 
Raportor: domnul Laurentiu-Cristinel Dulama, vicepre~edinte al Consiliului 
Judetean Neamt ' , 

H. Raport privind participarea la evenimentul Ziua Nationala a Romaniei la 
Londra, 27-30 noiembrie 2019. 
Raportori: - domnul Laurentiu-Cristinel Dulama, vicepre~edinte al Consiliului 
Judetean Neamt; 

- domnul Ion Asaftei, vicepre~edinte al Consiliului Judetean Neamt; 
- domnul Iulian Luca, consilier judetean; 
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domnul Lucian-Corneliu Agaleanu, consilier judetean. 

I. Raport privind activitatea de control din cadrul compartimentului avizare, 
autorizare ~i siguranta rutiera in perioada 2018-2019. 
Raportor: domnul Doru Conache-Gavriliu, director executiv Directia Investitii, 
Programe ~i Infrastructura Judeteana. 
Domnul Ionel Arsene - Urmare unei solicitari a unor consilieri judeteni, alaturi 
v-am trasmitem raportul. 

Aici am invitat pe domnii care fac control, domnule Buhu~anu Bogdan sau nu ~tiu 
cine a ridicat problema aceasta. Domnul Craescu, poftiti va rog In fata ~i raspundeti 
lntrebarilor consilierilor judeteni. 

Domnule Buhu~anu, va rog! 
Domnul Florin Adrian Hop~a - Bogdan, ma la~i pe mine pentru ca o sa fiu scurt. 

Sunt anumite sesizari din partea unor operatori de transport ca domnii de la 
Compartimentul Transporturi din cadrul Consiliului Judetean fac anumite controale cu 
nerespectarea legii ~i nu sunt lnsotiti cum ar fi trebuit de inspectori din cadrul Politiei 
Rutiere ~i de la ISCTR. $i asta sincer sa va spun la ~edinta anterioara In drum dinspre 
Roman spre Piatra Neamt i-am vazut ~i eu 1n trafic, erau singurei, opreau ma~inile. 

Domnul Ionel Arsene - V-au oprit? 
Domnul Florin Adrian Hop~a - Nu o sa ma opreasca pe mine pentru ca au alte 

competente ~i nici nu au voie sa opreasca In trafic, doar fac controale mixte ~i trebuie sa 
fie lnsotiti. 

' ' 
Domnul Ionel Arsene- Domnule Craescu cum raspundeti la aceasta acuzatie? 
Domnul Craescu Dumitru (consilier In cadrul Compatiimentului avizare, 

autorizare ~i siguranta rutiera - Directia lnvestitii , Programe ~i Infrastructura Judeteana -
Consiliul Judetean Neam!) - Controalele se fac numai In echipe mixte cu cei de la Politia 
Nationala, respectiv de la Serviciul rutier de la inspectorat. 

Domnul Buhu~anu Bogdan - La solicitare care am Ia.cut-a noi catre IPJ, s-ar parea 
ca nu-i chiar asa. 

' 
Domnul Ionel Arsene - A veti probe concrete? 
Domnul Florin Adrian Hop~a - Am vazut eu cu ochii mei. 
Domnul Ionel Arsene - Eu zic ca era ~i vreun politist ascuns pe acolo In vreo 

masina. 
' 

Domnul Craescu Dumitru - Erau cei de la Postul de Politie Tupilati care erau In fata 
la Hanul Raze~ilor. 

Domnul Ionel Arsene - Domnule Craescu, procesele verbale pe care le faceti nu 
trebuie semnate ~i de catre politie? 

Domnul Craescu Dumitru - Nu. 
Domnul Florin-Adrian Hop~a -Leda un constatator. 
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Domnul Craescu Dumitru -in schimb cand iesim cu Serviciul Politiei Rutiere avem , , 
acele fi~e de control unde li trecem ~i pe cei de la Politia Nationa!a ca participanti la control 
in trafic. 

Domnul Ionel Arsene - Acum Ia.sand gluma la o parte, problema ridicata de colegii 
liberali este una corecta. 

Domnul Bogdan Buhu~anu - Realii. A~a se 1ntamplii. 
Domnul Ionel Arsene - Nu ~tiu dacii este reala, dar este corecta. Nu a~ vrea sane 

trezim vreodatii in situatia in care sii faceti vreun abuz sau vreun control la ordin. Atunci , , 

o sa avem mari probleme, prima data cu mine o sa aveti. 
Domnul Craescu Dumitru - Domnule pre~edinte, daca !mi permiteti, daca 

1ntr-adevar existii vreun abuz, sau se poate dovedi ca noi am ie~it rarii politie, vii rog sii ni 
se prezinte, cu I.S.C.T.R.-ul ie~im din luna septembrie de cand s-a modicat legislatia, cu 
Politia Nationalii ie~im de cand am 1nceput in baza unor acorduri ~i a adreselor care se fac 
in fiecare luna ciitre Politia Nationalii prin care solicitiim sprijinul pe timpul controalelor 
in trafic. 

Domnul Ionel Arsene - Incercati sa echilibrati un pie controalele ~i pentru cei care 
fac transport de persoane nu doar marra. 

Domnul Bogdan Buhu~anu - Pe ruta Buhu~i - Piatra Neamt, prin comuna pe la 
mine, chiar am urmarit de multe ori 1n zilele de sarbatoare ~i duminica tree foarte rar, nu 
mai respecta programul orar care este afi~at la primiirie. 

Domnul Ionel Arsene - Haideti sa facem un pie de ordine. 
Domnul Bogdan Buhu~anu - Dumnealor pe langa faptul ca fac controale cu 

I.S.C.T.R. ~i cu politia, dar 1n fapt nu este a~a, 50 % din controalele efectuate sunt racute 
doar de corpul de control al Consiliului Judetean, oprirea (neinteligibil) ori se face abuzivii 
prin pozitionarea ma~inii de la Consiliului Judetean 1n fata camioanelor cu girofarele 
mic~orand viteza in a~a fel !neat autocamionul sa franeze pentru ca ~titi ca ei sunt mai greu 
de oprit. 

Domnul Ionel Arsene - Hadeti domnul Buhu~anu, nu este chiar a~a. 
Domnul Bogdan Buhu~anu -A~a este, va spun eu pentru ca am colaborari cu 

transportatorii ~i a~a se 1ntampla, pentru ca dumnealor au competenta sii opreascii doar 
daca dacii sunt opriti(neinteligibil) . 

Domnul Ionel Arsene - Avem procese verbale anulate In instanta? 
Domnul Bogdan Buhu~anu - Sunt ~i anulate in instanta. 
Domnul Criiescu Dumitru - Dacii !mi permiteti. 
Domnul Bogdan Buhu~anu -Sava spuna cum face identificarea unei greutati a unei 

cantitati de masa lemnoasa pe un camion. 
Domnul Dumitru Criiescu - Domnule pre~edinte, din 80 de sanctiuni 

contraventionale au fost: , 
1.) 21 de avertismente 
2.) 21 amenzi contraventionale 1n valoare totalii de 325.000,00 lei; 
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2.1) lmpotriva celor 21 de Proceselor verbale de constatare ~i sanctionare au fost 

formulate pe rolul instantelor de judecata plangeri contraventionale, dintre care: 

2.1.a) 5 plangeri contraventionale au ramas definitive cu mentinerea Proceselor verbale 

ca fiind temeinice ~i legale; 

2.1.b) o plangere contraventionala a fost lnlocuita sanctiunea de amenda 

contraventionala in sanctiunea ,,avertisment"; 

2.1.c) 15 plangeri contarventionale sunt pe rolul instantelor de judecata; 

3.) 13 procese verbale au fost achitate In conformitate cu <lisp. art.28 din Ordonanta de 
Guvem nr.2/2001 privind regimul juridic al contraventiilor, respectiv 1/2 din minimul 

amenzii, valoarea totala de 24.900 lei, aceasta fiind venit la bugetul local de unde l~i are 
sediul Contravenientul. 

4.) 18 procese verbale au devenit titluri executorii conform art.37 din Ordonanta de 

Guvern nr.2/2001 

5.) 7 procese verbale urmeaza a fi comunicate contravenientilor In conformitate cu 
dispozitiile art.25 alin.2) din Ordonanta de de Guvern nr.2/2001 privind regimul juridic al 
contraventiilor. 

Domnul Ionel Arsene - Ideea era In felul urmator: noi investim foarte multi bani In 
modernizarea drumurilor judetene ~i este un fapt real care se lntampla ~i ~tim . Daca 
dumneavoastra nu va faceti treaba Ii bagam degeaba pentru ca mai ales pe zonele unde se 
cara foarte mult pietri~ sau lemn acolo avem o mare problema pentru ca In jumatate de an 
e la fel. De aceea va spun sa luati foarte In serios ceea ce faceti, sa nu vedem camioane 
care depa~esc tonajul sau viteza. Sigur cati sunteti acolo 2,3 sau 4. 

Domnul Dumitru Craescu -3 suntem. 
Domnul Ionel Arsene - Au metodele !or sa anunte prin telefon ~ i cand va duceti 

nu mai trece nimeni dar lncercam cat de cat sa fim prezenti ~i intrati un pie mai mult In 
cei care fac transport de persoane pentru ca aici mi-au fost semnalate ~i mie probleme mari 
In ceea ce lnseamna respectarea programului de transport ~ i respectarea conditiilor de 
transport. 

Domnul Bogdan Buhu~anu - Inclusiv de UAT-uri. 
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Acum daca m-ati tot certat 

' 
dumneavoastra la ~edinta trecuta. 

Domnul Ionel Arsene -Eu nu-mi permit sa va cert domnule Stavarache. 
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Metaforic vorbind. Daca tot am <lat 

ajutorul acesta de minimis la TROLEIBUZUL ~i cred ca-1 ajutam, (neinteligibil) In sensul 
ca operatorii care au acelea~i trasee cu TROLEIBUZUL sunt efectiv haotici, nu respecta 
nici programul ~i atunci lncasarile proprii la TROLEIBUZUL, scad, sunt foarte mici. 

Domnul Ionel Arsene -Vin aceia cu 5 minute lnainte. 
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Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Stau in statie , 
Domnul Ionel Arsene -$i autobuzele noastre merg goale. 
Domnul Valentin-Constantin Stavarache -Eu va spun ca am stat 1n statie cu un 

angajat de la TROLEIBUZUL ~i stau pana apare troleibuzul in statie stau ~i in plus sa ia 
totul, fiecare calator. 

Domnul Ionel Arsene- Da, aici trebuie sa vedem cum sa facem o strategie pe 
acest subiect impreuna cu CA-ul, cu AGA de la TROLEIBUZUL, cu conducerea acestei 
institutii sa vedem cum facem, impreuna cu cei care fac control trafic sa gestionam aceasta 
chestiune pentru ca altfel o sa caram aer pana nu mai putem. 

Domnul Radu Tudorel -Deci nu numai asta. 
Domnul Florin-Adrian Hop~a - Nu e vorba de carat aer, e vorba sa respecte 

programul de transport. 
Domnul Ionel Arsene - Ei vin cu 5 minute inainte au luat calatorii si cand vine , 

TROLEIBUL, pe cine sa mai ia? 
Domnul Florin-Adrian Hop~a -Stau chiar ~i cu 10 minute du pa. 
Domnul Ionel Arsen - $i cand vine troleibuzul pe cine sa mai ia? 
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Mai stau ~i in plus. 
Domnul Florin Adrian Hop~a - Nu se respecta contractul. 
Domnul Bogdan Buhu~anu - Este haotic. 
Domnul Radu Tudorel - Mai este problema compensatiilor TROLEIBUZUL 

care de fapt ~i de drept daca nu se rezolva, practic AGA nu-~i face treaba, TROLEIBUZUL 
are foarte mari ~anse sa intre in insolventa, ceea ce inseamna ca atat UA T-urile componente 
ale ADI URBTRANS cat ~ i AGA ~i Consiliul Director sa-~i faca datoria ~i sa ia masurile 
necesare pentru a se putea doar compensa. 

Domnul Ionel Arsene -Aici este o chestiune extrem de discutabila: unii spun ca 
putem da, altii ca nu, nu ~tiu cum dar trebuie sa facem ceva pentru ca peste tot, in toata 
Romania ~i in lumea transportul public de persoane este subventionat. in conditiile in care 
Primaria Piatra-Neamt, n-a~ spune ca nu vrea, nu poate. 

Domnul Radu Tudorel- Este obligata. 
Domnul Ionel Arsene- Trebuie sa vedem ce solutii gasim, nu ~tiu cum poate prin 

echilibrare, nu ~tiu, sa facem o varianta prin care sa ajutam sa direqionam legal ni~te bani 
de la Consi liul J udetean spre UA T-uri ca sa putem sa sustinem transportul, pentru ca eu va 
spun ca daca nu o facem ~i nu ne implicam noi, Consiliul Judetean, TROLEIBUZUL va fi 
rau. 

Domnul Valentin-Constantin Stavarache - In alte ora~e, municipii este 
subventionat transportul, este adevarat dar nu e aceea~i situatie ca la noi unde avem alte 
firme care fac acelea~i trasee cu firmele care (neinteligibil). 

Domnul Ionel Arsene - Poate ~i asta este o idee, o solutie sa incercam cape traseele 
astea sa nu mai circule nimeni. Nu ~tiu. Trebuie sa gasim o varianta. Mai are o idee domnul 
Cristian Ungurianu. 
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Domnul Cristian Ungurianu- Chiar 3 idei daca-mi permiteti. 
Domnul Ionel Arsene - Toate 3. 
Domnul Cristian Ungurianu - Vreau sa fac un apel la ratiune catre to!i colegii ~i in 

special catre conducerea judetului. 
Domnul Dumitru Acatrinei - Voiam sa completez ceva ~i-1 rog pe domnul 

Ungurianu sa-mi pennita. 
Domnul Ionel Arsene - Domnule Ungurianu, sta!i un pie cu ratiunea. 
Domnul Dumitru Acatrinei - Tot referitor la discutia cu transportul. 
DomnuJ Cristian Ungurianu - Va rog! 
Domnul Dumitru Acatrinei - Din partea multor operatori de transport persoane sunt 

solicitari pentru modificare trasee, schimbari de ore. 
Domnul Ionel Arsene - Le-am aprobat astea toate! 
Domnul Dumitru Acatrinei - Nu ~tiu cat de bine sunt lntocmite, in schimb acele 

cereri stau prin sertare la Compaiiimentul Transporturi. A~ ruga acest compartiment sa 
dea o rezolutie care cred ei ca este de cuviinta. , ' 

Domnul Ionel Arsene- Compartimentuil de transport! Domnule Conache ati auzit 
ca stau cererile in dulapuri? 

Domnul Doru Gavriliu Conache (director executiv al Directiei Investiti i, Programe 
~i Infrastructura Judeteana din cadrul Consiliului Judetean Neamt) -Nu este adevarat. 
Cererile la care face referire domnul consilier judetean pot veni din partea autorita!ilor 
locale, nu ale trasportatori lor. 

Domnul Dumitru Acatrinei - Poate m-am exprimat eu gre~it. Din partea 
UAT-urilor. 

Domnul Doru Gavriliu Conache- Din partea UAT-urilor nu ~tiu sa avem astfel de 
cereri. Cei care au fost (neinteligibil) septembrie 

Domnul Ionel Arsene- (neinteligibil) 
Domnul Dumitru Acatrinei -Niciunul 
Domnul Doru Gavriliu Conache - Daca au operatorii doleante ele nu sunt legale ca 

sa spun a~a. 

Domnul Dumitru Acatrinei - Sertarele sunt sus. Putem cauta. 
Domnul Ione! Arsene- Vino tu personal cu ele. Domnule consilier judetean 

Ungurianu! 
Domnul Cristian Ungurianu -Deci Ia.ceam un apel la ratiune care toti consilierii 

judeteni ~i vreau sa remarc o schimbare de atitudine din partea conducerii executive ~i va 
fe licit pentru ca lncepem sa dezbatem proiectele de hotarari In plenul Consiliului Judetean, 
dar de la dezbatere pana la colaborare distanta este lunga. 

Acum dumneavoastra ne trageti pe noi de urechi ca nu votam proiectele referitoare 
la de~euri . V-am rugat ~i data trecuta ~i reiterez ~i astazi ideea In a face un cerc mai larg 
de discutare a acestor doua probleme pentru ca vizeaza lntreaga populatie a judetului 
Neamt. 
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Domnul Ionel Arsene -Eu nu v-am tras de urechi. V-am spus doar ce am auzit ieri 
la televizor, a fast domnul prim- ministru Orban la o 'intalnire cu operatorii ~i atragea atentia 
UAT-urilor 

Domnul Cristian Ungurianu -A~a este. 
Domnul Ionel Arsene - Sa se mi~te ~i sa faca treaba aceasta pentru ca altfel Romania 

va intra 111 infrigement ~i se vor !ndrepta catre ~i a nominalizat primari, pre~edinti de 
Consilii judetene, nu catre mine pentru ca eu am votat, catre toti cei care n-au votat. 

Domnul Cristian Ungurianu - Pana la Guvern, domnul Orban nu e membru !n 
Consiliul Judetean Neamt noi suntem consilieri si ' ' , 

Domnul Ionel Arsene - Eu vi le-am propus. 
Domnul Cristian Ungurianu - in afara de a dezbate la comisii ~i a discuta cu domnul 

Padure cu cine mai este a~a printre u~i, printre ferestre noi nu am participat la o dezbatere 
reala vizavi de tarifarea gunoiului. Sunt multe de dicutat: tarifarea pe persoana, tarifarea 
la metru cub, s-a discutat !ntr-un cerc foarte restrans. Eu !nca cred ca se vor intampla 
lucrurile acestea. 

Acum, revenind la modalitatea de functionare 
Domnul Ionel Arsene- E lege domnule Ungurianu, trebuie sa mergeti !n comisiile 

de dezbatere de la Parlament cand fac legile. 
Domnul Cristian Ungurianu - Ele se negociaza aici in Directia 
Domnul Ionel Arsene - Nu se negociaza nimic aici, legea nu se negociaza. 
Domnul Cristian Ungurianu - in directiile Consiliului Judetean sunt depuse ni~te 

documentatii, apoi ele sunt trimise spre Consiliul Judetean. 
Acum referitor la cum se adopta hotararile !n Consiliul Judetean: remarc ca ~i la 

~edinta anterioara ~i la ~edinta aceasta s-au adoptat cu majoritate simpla hotarari privind 
investitii. Nu ~tiu daca e legal, pentru ca e necesara o majoritate absoluta care n-a 

Domnul Ionel Arsene - Sunteti jurist? 
Domnul Cristian Ungurianu - Care n-a fast !ntrunita. Eu !mi exprim un punct de 

vedere ~i vii atrag atentia ca ar putea fi atinse de nulitate ~i hotararea privind investitia de 
la spital ~i cea privind astazi drumul de la Bisericani. 

Domnul Ionel Arsene - Am !nteles. , 
Domnul Cristian Ungurianu - Referitor la hotararea cu salarizarea personalului, n-

am vrut sa lntrerup cursul ~edintei, le-am notat ~i vi le spun acum. 
Domnul Ionel Arsene - Ceea ce e foarte bine! 
Domnul Cristian Ungurianu - Ati !nteles. 
Domnul Ionel Arsene - Ati zis 3. , 
Domnul Cristian Ungurianu- Pain-am ajuns decat la a doua. Prima a fast de lauda. 
Domnul Ionel Arsene - Pai ati vorbit prea mult la primal 
Domnul Cristian Ungurianu - Nu ~tiu, va grabiti undeva? 
Domnul Ionel Arsene- Avem un grup de copii care urmeaza sane colinde! 
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Domnul Cristian Ungurianu - Haideti ca e interesant pentru toata lumea sa afle 
pentru ca de fapt cre~terea salariului minim pe economie inseamna o cre~tere a veniturilor 
in Consiliul Judetean, o cre~tere a salariilor directorilor cu 1500-2000 lei, iar a celor de la 
baza cam cu 200 lei. Ma gandeam daca n-ar fi corecta o reevaluare a indicatorilor de 
multiplicare pe schema de salarizare pentru cei din conducerea directa. 

Domnul Ionel Arsene - Prin Ordonanta de Urgenta a Guvernului pe care 1-ati votat 
dumneavoastra. 

Domnul Cristian Ungurianu - Exista o marja acolo care ~tiu ca sta in puterea 
executivului sii acorde acele (neinteligibil). 

Domnul Ionel Arsene - Stiti de ce avem noi aici la Consiliul Judetean Neamt ' ' , , 
rezultate bune? Pentru cane platim oamenii bine! Eu prefer sa-mi platesc oamenii bine ~i 
sa am rezultate decat sa-mi platesc oamenii prost ~i sa nu am. 

Domnul Cristian Ungurianu -Am inteles. Pentru aceasta plata foarte buna eu a~tept 
atunci raspuns la interpelarile mele ciitre secretariat, catre Directia Juridica ~1 catre 
pre~edintele Consiliului Judetean. 

Domnul Ionel Arsene- A~teptati. 

Domnul Cristian Ungurianu - Sunt platiti foarte bine. 
Domnul Ionel Arsene- A~teptati ca vii dau. 
Domnul Cristian Ungurianu - Care e termenul in care vom primi raspuns. 
Domnul Ionel Arsene -Termenul legal. 
Domnul Cristian Ungurianu - Care e termenul legel ca nu e pe Legea 544? 
Domnul Ionel Arsene -Termenul legal. 
Domnul Cristian Ungurianu - Cred ca a fost depa~it termenul legal. 
Domnul Ionel Arsene - Serios? Niciodata nu incalc legea! 
Domnul Cristian Ungurianu - Ganditi-va pentru ca sunt ni~te lucruri in suspensie 

daca ne referim la plata personalului ~i la (neinteligibil) conduciitorilor institutiei. 
Domnul Ionel Arsene - Domnule Cristian Ungurianu, cearta e de la diavol ~i 

suntem in Postul Craciunului liisati-o pe ianuarie. 
Domnul Cristian Ungurianu - Eu nu ma cert cu dumneavoastra! N-am credinta asta! Vrem 
sa ~tim ~i noi ce se intampla 

Domnul Ionel Arsene - Dar noi avem credinta. 
D omnul Cristian Ungurianu - N-am credinta de a ne certa domnule pre~edinte! 

Credinta dumneavoastra este de a tergiversa observ ~ i de asemenea voiam sa va mai intreb 
cand o sa dispuneti modificarea ROF-ului in conformitate cu hotararea initiata de mine? 

Domnul Ionel Arsene -Sa facem ce? 
Domnul Cristian Ungurianu - Am propus modificarea Regulamentului de 

Organizare ~i Functionare. inteleg de la Directia Juridica, ca este atributul pre~edintelui. 
Domnul Ionel Arsene -Este atributul pre~edintelui! 
Domnul Cristian Ungurianu- Dumneavoastra puteti da curs sau nu! 
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Domnul Ionel Arsene - Cand veti fi pre~edinte de Consiliu Judetean modificati ce 
vreti! 

Domnul Cristian Ungurianu- Ati vazut, aceasta este distanta de la a dezbate ~i a 
colabora! 

Domnul Ionel Arsene - Asta facem dezbatem ~i v-am explicat, cand o sa fiti 
pre~edinte de Consiliu J udetean ~i fiind In atributul dumeavoastra o sa o faceti ! 

gratis! 

Domnul Cristian Ungurianu- Mai avem un pas de racut! Mai este jumatate de an! 
Domnul Ionel Arsene - Aia e! 
Domnul Cristian Ungurianu - Sa !ncheiem anul cu bine ~ i cu ganduri bune! 
Domnul Ionel Arsene - Domnule Ungurianu,vrutul este gratis! 
Domnul Cristian Ungurianu - Dumneavoastra sunteti platiti ! 
Domnul Ionel Arsene - Nu va !mpiedica nimeni sa va doriti sa fiti! Vrutul este 

Domnul Cristian Ungurianu- Nu, nu(neinteligibil). 
Domnul Ionel Arsene - Domnule Pu~ca~u, va rog! 
Domnul Neculai Pu~ca~u - Domnule pre~edinte, stimati colegi cunoa~tem ca la 

lnceputul acestui an 1mpreuna cu Asociatia coordonata cu Ionut Ursu care este 
binecunoscut in tara ~i In strainatate, am !ncheiat o asociere care vreau sa va spun ca s-a 
1ncheiat cu succes la ~coala Speciala ,,Alexandru Ro~ca" din Piatra-Neamt. Este vorba 
despre ace! cabinet dentar atat de necesar copiilor cu probleme de la aceasta ~coala ~i nu 
numai ~i vreau sa va spun ca aceasta activitate de~i noi de 2-3 ori am reluat ~i am modificat 
acel program de asociere datorita conditiilor care au aparut pe parcurs, s-a 'lncheiat cu 
succes. 

Deci iata ca sunt ~i lucruri mai mari sau mai mici dar care se fac, se urmaresc de 
catre Consiliul Judetean ~i cei cu care intram In asociere. Deja un numar foarte mare de 
cadre sanitare, medici stomatologi care lucreaza acolo, un numar important de copii care 
au beneficiat de serviciile acelui cabinet care arata impecabil. Acest Ionut Ursu se va duce 
la inceputul anului urmator la Spitalele din Roman ~ i Targu Neamt pentru ca vrea sa faca 
lucruri multe si bune ! , 

Eu zic ca este de apreciat la sfar~ it de an acest ef01t ~i al nostru, al tuturor 
consilierilor pentru ca toti am fost de acord cu aceasta initiativa. Am incheiat! 

Domnul lonel Arsene - Da, 11 felicitam pe Ionut ~ i pe noi ca am sustinut. Daca tot 
amintim de lucruri mici ~ i mari vreau sa va spun ca astazi am reu~it ~i am dat ordin de 
incepere ~i am predat amplasamentul la Drumul Judetean 155 F, la axial, deci acesta chiar 
este un lucru mare pe care 1-am Ia.cut lmpreuna. ~titi ca e un drum pe care-I promit toti 
pre~edintii de dupa 1990, un drum care e 1nchis de 30 de ani, cred, ~ i daca ne ajuta Bunul 
Dumnezeu ~ i vremea, pana-n vara, sper sa calatorim pe acolo. 

Daca mai este altcineva? Daca nu, o sa vreau sa dau cuvantul domnului 
vicepre~edinte Ion Asaftei. 
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Domnul Ion Asaftei - Dragi colegi, 'imi cer mii de scuze ca sunt racit. Imi este 
aproape imposibil, ma incearca un soi de timiditate ca sa vorbesc dupa domnul Ungurianu, 
dar sper sa depa~esc momentul ~i sa ma pot adresa cu consecventa. 

Apropo de informarea pe care dumneavoastra ati avut-o 'in legatura cu vizita la 
Londra. Vreau sa fac o precizare importanta ~i anume: 'in anumite articole de presa a aparut 
informatia falsa ca noi am fost acolo sa cheltuim de persoana, fiecare din noi, a~tia din 
conducere ceva mai mult de o suta ~i ceva de milioane. Este o informatie falsa, am urmarit 
articolele de presa ~i au impresia ca daca spun a~a ceva catre populatie (neinteligibil) se 
zice ce cheltuie a~tia acolo? 

Stimati colegi am avut de la Consiliul Judetean 3100 lei decontare, cazare ~i 1n 
sfar~it masa ce a fost acolo. Nu vreau sa va spun ca nu e frumos ca am scos din buzunar 
dar asta este o alta problema. Dar actiunea in sine de la Londra, capitala Marii Britanii, a 
fost efectiv un succes pentru noi, pentru societatea romaneasca, pentru ca 1n prima zi ne
am intalnit cu 137 de ambasadori ~i-n capitala Marii Britanii nu este orice fel de 
ambasador, care au apreciat actiunea noastra, au apreciat Romania ~i au plecat cu ni~te 
cadouri de acolo, primind ~i telefoane post-factum daca mai avem traistute, pliante, mai 
avem nu ~tiu ceca vor sa mai dea ~i la colegii din ambasada, de exemplu. 

in a doua zi ne-am 1ntalnit cu 300-400 de romani si ceea ce este de remarcat este 
' 

faptul ca 80% din ei erau tineri entuzia~ti, ni~te copii ~i oameni minunati ~ i 1n discursul pe 
care 1-am tinut acolo 'intr-o nota absolut libera, i-am rugat, urandu-le ~i succes in acela~i 
timp, sa faca tot ceea ce este posibil sa 1nvete, sa studieze, sa munceasca dar sa nu uite de 
Romania ~i sa se intoarca acasa. 

Speram sa cream conditii ca oamenii no~tri de peste tot din lume, nu numai din 
Anglia sa v ina acasa! 

A fost o aqiune extraordinar de multumitoare ~ i cheltuielile pe care dumneavoastra 
cu drag le-ati aprobat ~i pentru care va multumesc, au fost cheltuieli care au vizat 1ntreg 
ansamblul actiunii pentru sute de oameni, repet 137 de ambasadori, reporezentanti 'in 
capitala Mari i Britanii care au venit in prima seara ca sa onoreze Ziua Nationala a 
Romaniei! 

Asta in legatura cu Londra! Dupa cum ati observat, noi cei de la ALDE ne-am 
abtinut de la vot in legatura cu gestionarea gunoiului. ~i haideti sa va spun: este 0 abtinere 
pe undeva logica, intelegand ~ i periculozitatea neaplicarii legii. Noi trebuie sa gandim 
foarte bine aici. De ce am votat 1mpotriva? Pentru ca ~i la ~edinta trecuta sau acum vreo 
doua luni de zile (neinteligibi l) acelor proiecte tocami ca ~ i operatorii din domeniul 
respectiv sa vina sa fundamentam, sa dezbatem sa vedem Ince maniera cum ~i 1n ce fel 
este tratat fiecare cetatean apropo de costul pe tona de gunoi. 

Va trebui dupa Revelion, dupa sarbatori sa vedem in ce maniera, 1n ce fel, pentru 
ca legea nu trebuie incalcata, deci sa explicam populatiei, sa spunem despre ce este vorba 
~i daca va fi necesar ~i obligatoriu prin lege, va trebui sigur sa aprobam ~i asemenea 
costuri, dar vom aproba cu conditia ca vom ~ti pentru fiecare persoana cu cat am lncarcat, 
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fie ca este din mediul rural sau urban. Asta a fost motivatia pentru care noi cei de la ALDE 
am votat astazi, apropo de abtinere alaturi de PNL. 

Dealtiminteri vom vota, a~a cum a spus ~i domnul Tariceanu, vom face o opozitie 
loiala, adica o opozitie in favoarea cetateanului ~i va asigur ca nu va voi dezamagi ~i nu 
voi dezamagi cetatenii dintr-o asemenea perspectiva. Da, vom fi alaturi de cetateni. Va 
multumesc pentru atentie!La Multi Ani, tuturor! La Multi Ani, dragi nemteni! 

Domnul Ione! Arsene -Da, este o idee foarte buna a domnului vicepre~edinte ~i 
chiar subscriu la ea. Haideti sa facem 1n felul urmator: sa creem pentru ca noi ~i ALDE 
suntem parte, ALDE ar vrea sa participe, sa facem ni~te comisii, ni~te delegatii de la PNL 
4, de la PSD 4-5. 

Domnul Neculai Puscasu - Noi sutem lamuriti. 
' ' ' 

Domnul Ionel Arsene - Unul de la ALDE, unul de la PMP ~i haideti sane 1ntanim 
cu operatorii, sa stam aici la masa, 0 zi doua, trei ~i sa va explice tuturor de ce trebuie 
racuta treaba aceasta ~i haideti sa 01nchidem odata, pentru ca va spun, primim infrigement 
~i e vorba de bani ~i 0 sa ne trezim 1ntr-o zi cand ~i operatorii dar ~i daca. primim 
infrigement o sane <lea 'injudecata ~i o sane ia banii, iar Consiliul Judetean se va 'indrepta 
1mpotriva acelor spre care va trebui sa se 'indrepte ~i a~a mai departe, dar nu vrem sa 
ajungem acolo. Daca spuneti ca nu vreti sa ajungem acolo pentru ca sunteti 1n necuno~tinta 
de cauza, de~i cand e lege nu ~tiu ce cauza e, dar ma rog haideti sane vedem aici 1n ianuarie 
cu operatorii, cu totii de pe toate zonele ~i cu cei care gestioneaza depozitul ~i sa stam aici 
pana 1ntelegem cu totii de ce trebuie racuta modificarea aceasta. Sunteti de acord sa facem 
de la fiecare formatiune politica 3-4 nominalizari? 

Domnul Cristian Ungurianu - Asta am propus ~i 1n ~edinta trecuta. 
Domnul Florin Adrian Hop~a - Ne-ati invitat la vreo 'inta!nire ~i nu am participat? 
Domnul Ionel Arsene -Uitati va invit acum. Atunci a~tept de la PNL 4 propuneri, 

de laPMP ? 
Domnul Cristian Ungurianu -3. 
Domnul Florin Adrian Hop~a - 4. 
Domnul Ionel Arsene - 3-4 am vrut sa zic ~i eu dar ma gandeam sa nu se supere 

poate vor sa vina 5, de la ALDE 1. 
Domnul Neculai Pu~ca~u - De la PSD suntem lamuriti de cand avem proiectul 

de hotarare. 
Domnul Ionel Arsene - Haideti sa fim si noi acolo. 

' ' 
Domnul Neculai Puscasu - Ca sa-i mai lamurim odata! 

' ' 
Domnul Ionel Arsene-Nu, nu. Incercam sane lamurim cu toti i! 
Domnul Dan Boaca - 0 sa fiti superparlamentari daca supervizati o lege! 
Domnul Ionel Arsene - Atunci a~tept propunerile de la dumneavoastra ~i propun 

asta sa o facem 'in ianuarie 'i'nainte de sedinta ordinara. . . 
Domnul Eduard Corduneanu - Dupa Sfantul loan! 
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Domnul Ionel Arsene -Ramane a~a, dupa Sfantul loan! Aporpo de deplasarea de 
la Londra atunci cand m-am 1ntalnit cu domnul ambasador Mihalache ~i mi-a propus, avea 
in plan, vedere, vreo 4-5 judete ~i faptul ca a ales Neamtul sa participe acolo a fost un 
lucru care eel putin pe mine m-a onorat ~i am zis ca merita sa facem efortul acesta pentru 
ca a~a cum a spus ~i domnul vicepre~edinte Asaftei ~i vedeti ~i dumneavoastra, nu-i de ici 
de co lo sa-ti prezinti traditiile, portul ~ i judetul unei delegatii de 250 de ambasadori. Pentru 
a~a ceva multi platesc, iar noi ne-am dus acolo la invitatia domnului ambasador ceea ce 
inseamna ca a fost o oportunitate ~i pretul pe care 1-am platit pentru deplasare, ca ~i costuri 
ma refer, nu mi se pare mare, de asta zic ca a fost foarte binevenita deplasarea de Ziua 
Nationala de la Londra. 

Daca nu mai avem altceva pe ordinea de zi eu vreau sa va multumesc tuturor ~i 
celor din PSD ~i celor din opozitia din Consiliul Judetean, ca sa fiu corect pentru cum am 
lucrat anul acesta indiferent de unele discutii ~i animozitati, pana la urma am lucrat cu totii 
in interesul nemtenilor, ceea ce a fost bine, un pie mai mult domnul Cristian Ungurianu, 
dar asta este situatia ~i sper ca anul care vine, jumatatea de an, de fapt, pana la alegerea 
altui pre~edinte sau doar a mea, daca vret, sa facem ceea ce trebuie ~i ce a~teapta nemtenii 
de la noi pentru ca avem foarte multe proiecte implementate, foarte mult de lucru ~i eu 
cred, de fapt sunt sigur ca a fost eel mai bun ~i mai prolific mandat al Consiliului Judetean 
Neamt de la Revolutie ~i pana acum! ~i o spun cu o mandrie! A fost un mandat extrem de 
bun pe care I-am avut ~i eu ca pre~edinte de Consiliu Judetean ~i dumneavoastra ca ~i 
consilieri judeteni ! 

A vem un ansamblu de colindatori care ne vor incanta, dupa vom ciocni un pahar cu 
~ampanie ~i vreau sa multumesc ~i personalului din Consiliul Judetean Neamt, a~a cum 
am spus sunt extrem de mandru de dumneavoastra in mod special pentru ca ceea ce am 
Ia.cut eu ca pre~edinte ~i noi ca ~i consiliu nu puteam sa facem rara ajutorul dumneavoastra 
si vreau sa va multumesc! , , 

turor Sarbatori frumoase, binecuvantate ~i familiilor dumneavoastra ~i sa 
ne vedem san ~ o~i !n ianuarie cu forte proaspete, cu energie pentru ca avem nevoie fiind 
un an foarte i ortant ~ i de bun zic eu pentru judetul Neamt! 

a mul , mesc inca odata ~i haideti sa ascultam colindele! 

SECRETARUL GENERAL~ :~ETULUI, 

Daniela SOROCE~ 

INTOCM IT, z;HPDA 
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